



MERRYLAND INTERNATIONAL SCHOOL - ABUDHABI

PORTIONS FOR FIRST TERM - 2017-2018

GRADE: IX

SUBJECTS	TOPICS
Arabic For Arabs	الصف التاسع 1- حديث شريف " لا تغضب " 2- في مكارم الأخلاق 3- قصة قصيرة " المناورة " 4- عمود صحفي " العرب تسببوا في غياب شمسهم " 5- الميزان الصرفي 6- اسم الفاعل 7- التشبيه البليغ 8- ملف الطالب 9- الكتابة " الغضب "
Arabic For Non Arabs	الصف التاسع 1- حذيفة والهدد(الكتاب + أوراق العمل). 2- جار جديد(الكتاب + أوراق العمل). 3- مباراة في الذكاء(الكتاب + أوراق العمل).
Islamic For Arabs	الصف التاسع 1- مع الله ورسوله وولي الأمر. 2- السبع الموبقات . 3- التناصح في الإسلام . 4- سلامة المجتمع ووحدة أبنائه .
Islamic For Non Arabs	UNIT-A ➤ Prophets of Islam ➤ Prophets are the best of Mankind UNIT-B ➤ Surat Nuh(Ayaat 1-25) ➤ Tajweed:The Qalqalah
English	Unseen passages Information Transfer Note- making Summary Letter Writing Argumentative writing
Mathematics	1. Numbers 2. Set-Language 3. Limits of accuracy 4. Algebra 5. Inequality 6. Functions 7. Variation 8. Locus (REVISE GRADE 8 PORTIONS ALSO)
Physics	THERMAL PHYSICS 1. SIMPLE KINETIC MOLECULAR MODEL OF MATTER , (States of matter, Molecular model, Evaporation, Pressure changes.) 2. THERMAL PROPERTIES AND TEMPERATURE. (Thermal expansion of solids, liquids and gases, Measurement of temperature, Thermal capacity (heat capacity), Melting and boiling.) 3. LIGHT -Thin converging lens
Chemistry	Synthetic polymers Mole concept Electrolysis Refer class work, file notes and text book

Biology	1. Transport in animals 2. Respiration 3. Diseases and immunity 4. Excretion Refer text book , C.W and file notes
ICT	1 Types and components of computer systems 2 Input and output devices 3. Database
UAE For Arabs	(Grade 9) الصف التاسع) 1_ الدرس الأول:- موقع الوطن العربي. 2_ الدرس الثاني:- تضاريس الوطن العربي. 3_ الدرس الثالث:- مناخ الوطن العربي + أوراق العمل
UAE For Non Arabs	Quotes and Biography of Sheikh Muhammad Bin Rashid Al Makhtoum Arab States (UAE, Oman, Bahrain, Saudi Arabia, Iraq, Kuwait) Relief
URDU	Essay writing , dialogue Writing , Letters Writing Report Writing , Sentence Formation , Translation, Comprehension, Cloze Passage, Idioms
Economics	UNIT 3 - 3.10 & 3.11 UNIT 4.1 TO 4.10
Business	Internal and external communication Marketing, competition and the customer

Date	07/12/17	10/12/17	11/12/17	12/12/17	13/12/17	14/12/17
Subject	MORAL EDUCATION BUSINESS/ ECONOMICS	LANG MATH	ICT ENGLISH	ISLAMIC BIOLOGY	UAE CHEMISTRY	ARABIC PHYSICS